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Voortbestaan vmbo in Wijchen 
 
Schriftelijke vraag van de fractie van Kernachtig Wijchen 
ingediend 14-06-2018 

 

Aanleiding: 

In de media is deze week aandacht besteed aan het aantal vmbo leerlingen dat drastisch 

lijkt te dalen in Rivierenland. 

Is deze trend ook voor Wijchen geldig? 

Als het antwoord hierop bevestigend is, dan stellen wij hierop de volgende vragen. 

 

Vragen: 

1. Loopt het voortbestaan van het vmbo Wijchen risico, of kan het college dit oppakken 

in samenwerking met de omliggende gemeentes? 

2. Zijn er plannen om het vmbo in Wijchen extra te promoten? 

3. Welke kansen ziet het college om samen met het bedrijfsleven nieuwe scholieren aan 

te trekken? 

4. Welke rol ziet het college om alle sectoren in Wijchen te kunnen aanbieden inclusief 

Techniek? 

 

 

 

Namens de fractie Kernachtig Wijchen, 

 

 

Jennifer Zijlstra 


